
Protokoll vid årsmöte i Strömsfors vägfiirening 2023-09-19 kl. 19:00

Plats: OK Kolmårdens lokal.

Närvarande:
Rickard Andersson, ordförande
Micael Hedström, kassör
Anders Törnqvist, sekreterare
Urban Larsson, vägfogde
Patrik Hedenqvist, ord. ledamot
Jens-Erik Bergvin, suppleant
Anita Sved, suppleant
Roger Landqvist, suppleant
- samt ytterligare 20 medlemmar av vägföreningen.

§1 Mötets öppnande
Ordforanden Rickard Andersson öppnade mötet.

§2 Val av mötesordftirande och mötessekreterare
Till mötesordförande valdes Rickard Andersson och till mötessekreterare valdes Anders Törnqvist.

§3 Godkännande av dagordning
Dagordningen lästes upp, samt godkändes av mötet.

§4 Godkännande av kallelse till årsmöte
Kallelsen till årsmötet har skickats ut enligt gällande regler, och godkåindes av årsmötet.

§5 Val av två justeringsmän
Till justeringsmän valdes Bengt Malm och Mikael Nycander

§6 Fastställande av röstlängd
Röstlängden fanns tillgänglig på årsmötet.

§7 Förvaltningsberättelse ftir det gångna året
Mötesdeltagamatog del av ft)rvaltningsberättelsen för det gångna året, och godkände densamma.

§8 Revisionsberättelse
Revisor Bengt Malm redogjorde for revisionsberättelsen. Räkenskaper och ftirvaltning befanns vara
i god ordning.

§9 Fråga om ansvarsfrihet ftir styrelsen
Mötet bevilj ade styrelsen ansvarsfiihet.

§l0Inkomna motioner
En motion gällande reparation av brygga i Böksjön har inkommit. Motet ger styrelsen mandat att
understödja en sådan åtgärd.

§11 Styrelsens fiirslag till verksamhetsplan samt underhålls- och fiirnyelseplan
Vägfogden redogjorde i korthet ftjr de åtgärder som planeras under nästkommande verksamhetsår
Styrelsens förslag till verksamhetsplan godkändes av mötet.
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§12 Fråga om arvode till styrelse och revisorer
Styrelsens arvoden föreslogs vara oforändrade under nästkommande verksamhetsar. Förslaget
godkändes av mötet.

Ordftirande - 7000 kr
Kassör - 11 000 kr
Sekreterare - 3500 kr
Vägfogde - 6000 kr
Ordinarie ledamot - 3000 kr
Revisor - 2000 kr
Mötesarvode - 400 kr

§13 Styrelsens fiirslag till utgifts- och inkomststat for 2023124 samt debiteringslängd
Debiteringslängden fanns tillgänglig på årsmötet.
Årsmötet beslutade atl arfia styrelsens förslag till budget, vilken innefattar ett oforändrat andelstal
om32 kronor per andel.

§14 Val av sfyrelseledamöter och suppleanter
Till ordinarie ledamöter de kommande två åren valdes Rickard Andersson och Anders Törnqvist.
Till suppleanter det kommande året valdes Jens Erik Bergvin, Roger Landqvist och Anita Sved.
Ledamöterna Urban Larsson, Micael Hedström och Patrik Hedenqvist valdes förra året på två år.

§15 Val av styrelseordförande
Till vägftireningens ordförande valdes Rickard Andersson.

§16 Val av revisorer samt revisorssuppleanter
Till revisorer under nästkommande verksamhetsar valdes Bengt Malm och Mari Malm

§17 Val av valberedning
Till valberedning valdes Kristofer Schweidenbach.

§18 Övriga frågor
Bekymret med motorfordon parkerade på vägmark togs åter upp, detta försvårar framkomligheten
för övrig trafik. Styrelsen undersöker om skyltningen kan förbättras, samt uppmanar till parkering
på den egna tomten.
Partier utmed Björnlundavägen bör, med tanke på siktförhållandena, befrias från överflödig
växtlighet.
Mötesdeltagarna var eniga om att snöröjningen skulle kunna utföras på ett mera optimalt sätt,
styrelsen åtar sig att samtala med snöröjaren i avsikt att ftirbättra proceduren.
kitik framftirdes beträffande placering och utformning av farthinder på Larumsvägen, styrelsen
försöker att tillgodose alla synpunkter rörande detta.
Den sorgligt negligerade lekparken togs upp. Jens Erik Bergvin förklarade hur Nortköpings
Kommun undandragit sig sitt ansvar ftir lekparken och hur lagar och bestämmelser reglerar
utformning och skötsel av sådana anläggningar. Vi stiiller vårt hopp till det möte med kommunen
som ska hållas under kommande vinter.

§19 Information om kommunalt huvudmannaskap för vägfiireningar, samt om Ostlänken
Jens Erik Bergvin, som kom direkt från kommunens informationsmöte om KF-beslutet rörande
kommunens övertagande av huvudmannaskap för en del vägftireningar, informerade om att det
fortfarande finns en del frågetecken innan ansökan om att rrara med i processen kan lämnas in.
Vägföreningen har ett gammalt beslut om att vi inte vill att kommunen tar över. Styrelsens ftirslag
var inför mötet att lämna in ansökan senast sista november.
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Infomötet med kommunen gjorde attfrägan nu bordlades till nästa årsmöte. Det gär att ansöka varje
år senast sista november. Processen styrs av hur mycket pengff kommunen har i varje budget. För
varje vägförening kan det ta upp till f,,ra år innan allt ar klart.Totalt räknar kommunen med 15-25 är
innan alla ansökande ftireningar kan ha tagits över av kommunen.
På stromsfors.org finns KS-beslutet, KF-beslutet samt rapporl som handlar om hur hela processen
går till. Styrelsen kommer under hösten och vintern infor årsmötet i vår att informera successivt om
vad som händer i ärendet.
Om möjligt kommer vår förening attpänågot sätt samordna arbetet med övertagandet tillsammans
med Kolmårdens vägftirening och Stenbäcken-Torskärs vägft)rening.
JEB rapporterade även att var förening årligen far ett utvecklingsbidrag pä255 000 kr. Enligt
skriftlig information från Samhällsbyggnadskontoret i början av maj 2023, skulle bidraget betalas ut
inom en månad. Det har man ännu inte gjort.

Jens Erik Bergvin rapporterade även om arbetet med att skapa opinion ftir att rädda Kolmårdens
dricksvatten, Strömsforsbornas framtida hälsa samt miljön i området, med tanke på hur Trafikverket
har tiinkt sig arbetet med Ostlänken. Upplag av stenmassor vid Stubbetorp-Halsbråten-Grantorp
cirka2} meter högre och 50-100 meter från dricksvattentåikten och sjön Gullvagnen är inte optimalt
med tanke pädag- och regnvatten från den 190 000 kvm (19 hektar) stora arbetsytan där det bl a ska
finnas en stenkross och ske mängder med dumper- och lastbilstransporler.
Vid Böksjö blir det en liknande arbetsyta pä 140 000 kvm (14 hektar).
Gruppen som jobbar med detta (Strömsfors Vägförening, Böksjö Vägsamftillighet, Bevara
Kolmårdsskogen, Stubbetorps Vattenförening) har mejlat samtliga riksdagsmän, lokalpolitiker i
Nyköping, Nonköping och Linköping samt varit i kontakt med Infrastrukturdepartementet och
Trafikutskottet. Vidare har ett flertal lokalpolitiker och tjiinstemän varit inbjudna attpå plats se den
problematik som finns.

§20 Protokolljustering och protokollets tillhandahållande
Protokolljustering och protokollets tillhandahållande på föreningens hemsida ska ske senast 2023-
10-03.

§21 Beslut om förfallodag för inbetalning av vägavgift
Årsmötet beslutade om ft)rfallodag for vägavgift, vilken bestämdes till2123-10-31

§22 Avslutning
Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade årsmötet.

Strömsfors 2023-09-19

Vid protokollet:
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ordforande
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Bengt Malm Mikael Nicander
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